
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 2. června 2020 

(Microsoft Teams) 
 
 

Přítomni: doc. Kočí, doc. Sýkora, doc. Hlinčík, Dr. Šír, doc. Ciahotný, doc. Šimáček, prof. Jeníček, doc. 

Macák, doc. Kubal, Ing. Březina, Dr. Bindzar, Šárka Dintarová, Dr. Mištová, Ing. Juklíčková 

 

doc. Kočí - děkan 
− rozeslán návrh rozpočtu - na ú. 215 byl upraven počet diplomantů, ú. 217 - započítáni diplomanti z 

IMETE 

− výuka v UNICRE - schůzka s prof. Pospíšilem - zatím představa pror. Jahody, změny nebudou 

zásadní, preferujeme spíše inovaci stávajícího programu 

− OKBase - stále ve fázi vývoje, nebylo jednoduché sehnat firmu, která by byla schopna zpracovat náš 

personální systém 
 
Informace z KR 
 

Pror. Jahoda  
− posudky od oponentů bakalářských a diplomových prací nahrát alespoň 3 dny před obhajobou - 

informovat vedoucí prací a oponenty 

− nová iniciativa - zrušení indexů, budou dobrovolné indexy - pro případ, že by nefungoval SiS - 

pouze pro zápis zkoušek ne zápočtů 

 

Kvestorka – Ing. Chválná 
− probíhají kontroly na TAČR a z FÚ - cestovní příkazy a podobné výdaje, pokud se konference zúčastní 

více zaměstnanců, dbát na shodná data 

− poděkování doc. Hlinčíkovi za pomoc s akcí tlakové lahve, při tvorbě nové metodiky 

 

doc. Janků - Vysokoškolský odborový svaz 
− výtka ke zveřejnění anglickému překladu Kolektivní smlouvy na stránkách školy 

 

studenti 
− informace o konání „Vítání občánků“ na FCHT, u nás letos neproběhlo z důvodu mimořádných 

opatření 

 

Michal Janovský - oddělení komunikace 
− poděkování za zasílání informací o akcích, které probíhají na fakultách, zveřejněna informace o 

podání patentu prof. Pospíšila, doc. Hlinčíka a doc. Ulbricha na Úřad průmyslového vlastnictví 

− zasílat i další informace 
 

Příští kolegium rektora proběhne dne 23. 6. 2020 

 
Ing. Šritrová 
− anglická konference studentů DSP - mají odložené studijní povinnosti o jeden rok - konání podzim 

2020 

 

doc. Sýkora - proděkan pro pedagogiku 
− aplikace SZZ - letos dvě možnosti, jak vytvořit posudek. Buď vyplnit webový formulář nebo posudek 

nahrát jako pdf. Posudky budou po obhajobách zveřejněny, z toho důvodu by neměly obsahovat 



podpis hodnotitele. Jinak řečeno, pokud někdo napsal a podepsal posudek a do systému nahrál 

sken, měl by zvážit, zda mu nevadí zveřejnění jeho podpisu. V případě potřeby Ing. Kubová může 

posudek vyměnit za nepodepsanou verzi. Nicméně archivovat v tištěné formě se budou posudky 

podepsané. Takže v případě použití webového formuláře ho budeme všichni dodatečně 

podepisovat. Možnost u externistů stvrdit pravost posudku podepsáním vedoucího 

ústavu?   V případě posudku jako pdf se jako nejlepší varianta jeví nahrání bez podpisu a odevzdání 

(zaslání) vytištěné podepsané verze na sekretariát. Další variantou je použití elektronického 

podpisu. 

− indexy - dle statistiky - 30% studentů bylo pro zrušení, 30% chtělo zachovat indexy 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum 
− spuštěn nový e-doktorand, čas. Paliva stále není v oficiální databázi Scopus, ze které se přenáší data 

do e-doktoranda, Mgr. Šimek problém vyřeší v okamžiku, kdy student informaci vloží, informovat, 

pokud budou nějaké problémy s novým systémem 

− badatelské projekty - Ing. Baumruková odchod na MD - nezačala čerpat přidělené prostředky, 

poměrná část bude převedena do fakultní grantové rezervy, až bude informace od studentky 

písemně, sejde se FGK 

 

dr. Šír – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky 

− sběr informací - zasílat Ing. Janovskému i Ing. Škarohlídovi 

− informační portál studuj.vscht.cz - je potřeba doplnit informace, oslovit alespoň 3 absolventy, o 

garantech studijních programů 

− proběhlo PŘ do mag. studia  - 2 samoplátci - oba kvalitní 
 

Ústav 215 (Doc. Šimáček) 

− SZZ bak. program - 25. 6. - 8 studentů - kolik bude komisí - informace bude doplněna ve čtvrtek 
 

Ústav 216 (doc. Ciahotný) 

− nový program - přepracované studijní plány - zaktualizováno na kanálu na Teams - prosí o kontrolu 

a případné poznámky 

− problémy při obsazování místnosti A 172 - nerespektování rezervací 
 
Ústav 217 (prof. Jeníček) 

− proběhla obhajoba dizertační práce Ing. Vojtěcha Kouby distančně - pozitivní zkušenost, vše 

proběhlo bez problémů, perfektní technické zabezpečení 
 

Ústav 218 (doc. Macák) 
− byli zkontaktování 3 absolventi - pracují na svých medailoncích, bude zasláno Dr. Šírovi 
 

Ústav 240 (doc. Kubal) 
− nesouhlas se zrušením indexů 

− přesunutí promocí - námitka studentů, proč přesun na podzim, bude opět větší riziko nákazy 
 

dr. Mištová – AS FTOP 
− zasedání senátu proběhne 15. 6. 2020 od 14 hodin v místnosti B 02, bude projednán rozpočet, 

situace s indexy, pokud chce někdo ještě něco do programu, prosí o informaci, o prázdninách 

zasedání nebudou probíhat 

Dr. Bindzar  
− obhajoba dizertačních prací distančně - jedná se o přechodné nebo stálé opatření?, až se situace 

zklidní, bude se jednat o zachování této možnosti 

 

Datum příštího kolegia děkana bude v úterý 23. 6. 2020 od 14 hodin na děkanátu FTOP. 
Zapsala: Šárka Dintarová 


